
Referat fra årsmøtet i Rudsberghaugen huseierforening 06.05.08 
Alle i styret tilstede 
 

Innkallelsen er godkjent 
Lovlig innkallelse 

 

Veronica Wright 
Valg av møteleder 

 

Bjørn Ole Uglem nr. 5 
Underskrive protokollen 

Geirr Winsnes nr. 18 
 

-Generell gjennomgang 
Årsberetningen  

- info om hjemmesiden 
 

- Hva hvis kommunen ikke vil sette opp fartsdump? Da må huseierforeningen vurdere å 
sette opp dette selv, og gjøre det for egen regning. Dette avventes i forhold til hva 
kommunen bestemmer. Å henstille til alle beboerne om å kjøre forsiktig har liten 
virkning 

- huskestativet kommer i løpet av mai 
- tømme sandkasser – her oppfordrer vi alle til å hjelpe  til, og en kan gjerne forsyne seg 

med noen lass til eget bruk 
- hageavfall – vi er alle ansvarlig for eget hageavfall, og må fjerne dette selv, ved 

bortkjøring. 
 

Magne Skyrud la frem årsregnskapet. De 16 nye husene er ikke med. Skanska har ikke betalt 
for disse, og det er uvisst om de skal være med i huseierforeningen. 

Årsregnskapet  

Årsregnskapet enstemmig godtatt 
 

Ingen innsigelser 
Budsjettet 

 

Styret foreslår å endre antall betalinger av medlemskontigenten fra kvartalsavgift, til 1 gang 
pr. år. Beboerne ønsker å få tilsendt giro.  

Sak til årsmøtet 

Dette ble enstemmig godtatt 
 
Det kom forslag fra beboerne om å øke summen, slik at vi har noe i reserve, men styret ser 
ikke dette som noe behov slik situasjonen er i dag.  
 

Nestleder  Rune 
Valg av styremedlemmer 

Styremedlem 2 år Egil Monsen  nr. 87 
Sekretær 2 år  Bjør Ole Uglem nr. 5 
Varamedlem  Eilen Amundsgård nr. 71 (navnet må sjekkes opp) 
Internrevisor  Hans Olav Leithe nr. 55 
 


